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宴会及会议







面积及台型

尺寸 高 面积 鸡尾酒会 用餐（人） 剧院式 课桌式 董事 U型 口型

宴会厅

宴会厅 1/2

宴会厅前厅

多功能厅 1/2

多功能厅 1+2

多功能厅 3

多功能厅 5/6

多功能厅 7



宴会厅

酒店宴会厅及会议室位于酒店5楼和6楼，920㎡江景大宴会厅及6间会议室及多功能厅，均配备先进的会议音响及视听设备。可提供满足客人在
会议、宴会、晚宴和不同类型的主题会议。无论是董事会议,产品发布会亦或是公司年会，酒店经验丰富的宴会团队将为您提供细致入微的私人
定制服务，让您的会议活动轻松愉悦,顺利圆满。
Hotel grand ballroom and all the meeting conference facilities are on the 5th -6th floor. 920㎡ river view grand ballroom and 6 meeting rooms and multi-
function hall are equiped advanced conference facilities. Full service for conferences, banquets, dinners weddings and different types of themed meetings, 
also provide an advanced and creative high quality service. Our Meetings team is available to tailor our facilities to ensure all your events go smoothly, 
whether a boardroom meeting, product launch or company banquet.



宴会及会议

会议设施设备

 近千平江景宴会大厅

 自然采光

 户外滨江会议场地

 26㎡ P3高清LED显示屏

 电脑投影仪/投影屏幕

 音响系统

 无线及有线宽带网络

 电话会议

 移动挂图板

 一站式会议服务/外卖服务

 专业的会议服务团队




